
 

Fråga till Äldrenämndens ordförande Janet Ågren/Carin 

Nilsson (S): 

Hur går arbetet med 
minskade sjuktal ihop med 
besparingar inom 
Äldrenämnden? 
 

 

 

På senaste Personalutskottet tog vi del av sjukfrånvaron från januari till 

oktober detta år. Undersköterskorna inom äldreomsorgen toppar 

sjukfrånvaron med 10,3 % för perioden. Denna perioden innehåller 

dessutom ett falskt "positivt utfall" då 3 veckors sjukfrånvaro aldrig 

registrerades på grund av haveriet med det nya personalsystemet. 

Personalavdelningens analys var också att den största påverkan på 

sjuktalen är arbetsbelastning och grundbemanning.  

 

Från Vänsterpartiets sida menar vi att det i sig är motsägelsefullt att å ena 

sidan arbeta med att få ner sjuktalen samtidigt som Äldrenämnden aktivt 

arbetar med besparingsåtgärder för att minska kostnaderna inom 

Äldrenämnden. Hur tänker Äldrenämndens ordförande att vi ska lösa 

situationen med att nämnden har en underfinansierad budget samtidigt 

som sjuktalen ökar. 

 

 

Fråga:  

 
- Hur ska Äldrenämnden kunna få ned sjuktalen för undersköterskor - 

från 10,3% till Umeå kommuns målvärde på 6% - samtidigt som 

nämnden aktivt arbetar med besparingar?  
 

Åsa Bäckström 

Vänsterpartiet 

 

 

 

 

 

 


